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 SE-BRM.0012.5.7.2024                   
 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI INFRASTRUKTURY, ROZWOJU I POLITYKI PRZESTRZENNEJ 

RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

z dnia 19 września 2024 roku 

 

 
Posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej Rady Miasta 

i Gminy Kórnik odbyło się 19 września 2024 roku, w godzinach 12.10 – 15.15, w sali 

posiedzeń ratusza bnińskiego. 

 

W spotkaniu uczestniczyło 10 członków Komisji. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Marta Kowalczyk 

8. Dorota Łuczak 

9. Robert Maliński 

10. Magdalena Pawlaczyk 

11. Jerzy Rozmiarek 

12. Małgorzata Skrzypczak 

13. Sebastian Stein 

14. Piotr Szczepaniak 

15. Helena Świdurska 

16. Jerzy Walczyk 

17. Adam Zydroń 
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W posiedzeniu wzięli także udział: wiceburmistrz Sebastian Wlazły, wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak, kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Mariusz 

Stodolniak, zastępca kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Joanna 

Łuszczyk, kierownik Wydziału Eksploatacji Infrastruktury Technicznej Anna Borowiak, 

zastępca kierownika Wydziału Inwestycji Joanna Ogierman, zastępca kierownika 

Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Krzysztof Ratajczak, sołtys wsi Kamionki 

Przy Lesie Iwona Kołata, urbanistka Joanna Grocholewska oraz inwestor 

i mieszkańcy Borówca.   

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad: 

Przewodniczący Komisji Adam Zydroń otworzył posiedzenie Komisji Infrastruktury, 

Rozwoju i Polityki Przestrzennej. Powitał zebranych. Komisja miała kworum i mogła 

podejmować prawomocne decyzje. Przypomniał, że uczestników spotkania 

obowiązuje Klauzula informacyjna w związku z rejestracją nagrań komisji Rady 

Miasta i Gminy Kórnik, a dokument stanowi załącznik do protokołu. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przedstawienie propozycji zagospodarowania obszarów na terenie miasta Kórnik.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego 

na południe od linii kolejowej i na zachód od drogi wojewódzkiej nr 434 – ulicy 

Dworcowej, obejmującego części obrębów: Dziećmierowo, Borówiec, Dachowa i 

Szczodrzykowo, gmina Kórnik – Etap 1 

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w 

Kórniku w rejonie ul. Poznańskiej, Placu Niepodległości, ul. Zamkowej, ul. Armii 

Krajowej, ul. Biernackiej, ul. Śremskiej, ul. Zwierzynieckiej i ul. Jeziornej, gmina 

Kórnik. Etap 2A 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla lokalizacji farmy fotowoltaicznej w obrębie geodezyjnym Czmoń 

dla działek o numerach ewidencyjnych 391, 392/7 oraz dla części działek o 

numerach ewidencyjnych 392/6 i 392/4, gmina Kórnik 



 
 

3 
 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Gądki, w rejonie ulic: Magazynowej, Towarowej i Leśnej, 

gmina Kórnik 

e) nadania nazw ulicom w miejscowości Trzykolne Młyny 

f) nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa 

g) przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania 

drogami powiatowymi 

h) uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi 

i) uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi 

j) uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi 

5. Zapoznanie się z wykazem wniosków o ustalenie warunków zabudowy. 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

a) zapoznanie się z koncepcją Planu zagospodarowania lasu aglomeracji 

poznańskiej z uwzględnieniem lasów oddziaływania społecznego, 

b) zapoznanie się z pismem sołtysa Czołowa przekazanym do wiadomości Komisji, 

c) zapoznanie się z wnioskiem o poprawę wizerunku ul. Poznańskiej w Kórniku. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Adam Zydroń zaproponował zdjęcie z porządku obrad pkt 3, ze 

względu na nieobecność zaproszonego gościa. Poinformował również, że zwrócił się 

do niego mieszkaniec Kamionek z pismem zawierającym wnioski do tworzonego 

mpzp w Kamionkach. Nie dołączył go jednak do porządku obrad Komisji, ponieważ 

zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym wnioski do mpzp 

rozpatruje burmistrz. W kompetencjach rady jest natomiast rozpatrywanie uwag 

nieuwzględnionych przez burmistrza. Poinformował również o możliwości 

kontaktowania się z nim poprzez maila: adam.zydron@rada.kornik.pl lub podczas 

dyżuru radnego, który pełni w siedzibie rady. Radni nie zgłosili uwag do wypowiedzi 

przewodniczącego Komisji, a wiceburmistrz Sebastian Wlazły poparł jego 

wypowiedź, by nie zajmować się wnioskiem poza procedurą planistyczną.  

Przystąpiono do przyjęcia porządku obrad. 

Głosowano w sprawie 
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zdjęcia z porządku obrad pkt 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak 

 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia porządku obrad ze zmianą 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak 

 

Przyjęty porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
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3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego 

na południe od linii kolejowej i na zachód od drogi wojewódzkiej nr 434 – ulicy 

Dworcowej, obejmującego części obrębów: Dziećmierowo, Borówiec, Dachowa i 

Szczodrzykowo, gmina Kórnik – Etap 1 

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w 

Kórniku w rejonie ul. Poznańskiej, Placu Niepodległości, ul. Zamkowej, ul. Armii 

Krajowej, ul. Biernackiej, ul. Śremskiej, ul. Zwierzynieckiej i ul. Jeziornej, gmina 

Kórnik. Etap 2A 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla lokalizacji farmy fotowoltaicznej w obrębie geodezyjnym Czmoń 

dla działek o numerach ewidencyjnych 391, 392/7 oraz dla części działek o 

numerach ewidencyjnych 392/6 i 392/4, gmina Kórnik 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Gądki, w rejonie ulic: Magazynowej, Towarowej i Leśnej, 

gmina Kórnik 

e) nadania nazw ulicom w miejscowości Trzykolne Młyny 

f) nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa 

g) przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania 

drogami powiatowymi 

h) uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi 

i) uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi 

j) uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi 

4. Zapoznanie się z wykazem wniosków o ustalenie warunków zabudowy. 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

a) zapoznanie się z koncepcją Planu zagospodarowania lasu aglomeracji 

poznańskiej z uwzględnieniem lasów oddziaływania społecznego, 

b) zapoznanie się z pismem sołtysa Czołowa przekazanym do wiadomości Komisji, 

c) zapoznanie się z wnioskiem o poprawę wizerunku ul. Poznańskiej w Kórniku. 

6. Zakończenie posiedzenia. 
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Udzielono głosu przedstawicielowi inwestora, który przedstawił propozycję 

zagospodarowania terenu działki nr 199/1 w Borówcu, proponując część działki o 

powierzchni ok 2500 m2 przeznaczyć pod teren usługowy, natomiast pozostałą część 

przeznaczyć pod zabudowę mieszkaniową. Poinformował, że właściciel terenu zebrał 

ponad 200 podpisów pod wnioskiem o warunki zabudowy. Radny Jarosław Janowski 

wyraził opinię, że dobrym rozwiązaniem byłoby gdyby mieszkańcy wypowiedzieli się 

w kwestii, czy jeszcze jedna placówka usługowa ma rację bytu na tym terenie. 

Kierownik Mariusz Stodolniak wyjaśnił, że inwestor złożył wniosek o warunki 

zabudowy, który został zawieszony ze względu na prowadzoną procedurę 

planistyczną, a wnioskowana inwestycja jest niezgodna z projektem mpzp. Wskazał, 

że na etapie wyłożenia projektu do publicznego wglądu będzie można złożyć do 

niego uwagi. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły podpowiedział, że sołtysi mogą 

przeprowadzić ankiety wśród mieszkańców w tym temacie. Przewodniczący Adam 

Zydroń i radny Jerzy Walczyk zaproponowali, by dokończyć rozpoczętą procedurę 

planistyczną.  

Mieszkanka Borówca wskazała na zwiększającą się ilość zabudowań usługowych w 

sąsiedztwie omawianego terenu. Zauważyła, że ulice Poznańska i Główna są 

drogami przelotowymi, są zatłoczone, zbyt wąskie. Zaproponowała, by szerzej 

spojrzeć na miejscowość i wyznaczyć strefy np. wyznaczyć strefę usług w części 

Borówca, gdzie brakuje usług handlowych. Mieszkanka zaproponowała, by po stronie 

Borówca między starą szkołą a miejscowością Skrzynki wprowadzić możliwość 

usług. Poinformowała, o wynikach ankiety przeprowadzonej wśród mieszkańców przy 

okazji omawiania inwestycji realizowanej przez innego inwestora, gdzie 70% 

mieszkańców wypowiedziało się negatywnie.   

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 22.08.2024r. (załącznik do 

protokołu). 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (10) 
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Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego 

na południe od linii kolejowej i na zachód od drogi wojewódzkiej nr 434 – ulicy 

Dworcowej, obejmującego części obrębów: Dziećmierowo, Borówiec, Dachowa i 

Szczodrzykowo, gmina Kórnik – Etap 1 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły oraz projektantka planu Joanna Grocholewska 

szczegółowo omówili projekt planu stanowiący załącznik do protokołu. Pani 

projektant poinformowała, że podczas pierwszego wyłożenia projektu wpłynęło 66 

uwag, które dotyczyły głównie braku zgody na przebieg planowanej linii kolejowej do 

Kórnika oraz dopuszczenia na terenach usługowych lokalizacji zabudowy 

zamieszkania zbiorowego. Na skutek protestu mieszkańców z projektu planu 

usunięty został przebieg planowanej linii kolejowej do Kórnika oraz zapis dotyczący 

zamieszkania zbiorowego. Następnie wprowadzono zmiany w projekcie planu oraz 

prognozie i ponowiono procedurę planistyczną. Pani projektant zapoznała zebranych 

z wykazem nieuwzględnionych uwag (zał. nr 2 do projektu uchwały). 

Przewodniczący Adam Zydroń zaproponował ujednolicenie zapisu w § 3 pkt 4 oraz 

dodanie na załączniku graficznym zapisu „wyrys ze studium”. Zwrócił uwagę na zapis 

dotyczący ustalenia lokalizacji usług handlu o powierzchni sprzedaży do 200 m2. 

Ustalono, że do czasu sesji rady zgłoszone korekty  zostaną naniesione do projektu 

uchwały. 

Po zapoznaniu się z wykazem uwag przystąpiono do głosowania.   

Głosowano w sprawie 

podtrzymania stanowiska burmistrza w sprawie rozpatrzenia uwag 

Wyniki głosowania 
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ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Szczepaniak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak 

 

Przystąpiono do wyrażenia opinii.  

Głosowano w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego na 

południe od linii kolejowej i na zachód od drogi wojewódzkiej nr 434 – ulicy 

Dworcowej, obejmującego części obrębów: Dziećmierowo, Borówiec, Dachowa i 

Szczodrzykowo, gmina Kórnik – Etap 1 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Szczepaniak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w 

Kórniku w rejonie ul. Poznańskiej, Placu Niepodległości, ul. Zamkowej, ul. Armii 

Krajowej, ul. Biernackiej, ul. Śremskiej, ul. Zwierzynieckiej i ul. Jeziornej, gmina 

Kórnik. Etap 2A 

Przewodniczący Adam Zydroń przypomniał, że Wojewódzki Sąd Administracyjny 

częściowo uchylił uchwałę Nr LVII/674/2022 Rady Miasta i Gminy Kórnik z dnia 31 

sierpnia 2022 r. w zakresie terenu sportu i rekreacji (US) oraz terenu publicznego 

parkingu (KDpp). Sąd w wyroku wskazał, że dla przedmiotowych terenów w planie 

zawarto ustalenia, które nie są zgodne z kierunkiem zagospodarowania pod łącznik 

ekologiczny bez prawa zabudowy, ustalonym w Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kórnik. 

Projektantka planu Joanna Grocholewska przedstawiła projekt planu stanowiący 

załącznik do protokołu. Następnie zapoznała zebranych z wykazem 

nieuwzględnionych uwag (zał. nr 2 do projektu uchwały). 

Przewodniczący Komisji zaproponował ujednolicenie zapisu w § 2 pkt 5 poprzez 

usunięcie zapisu „cyfrowo-literowym”, dokonanie zmiany redakcyjnej § 14 ust. 1 pkt 6 

ze względu na brak dróg na obszarze opracowania oraz dodanie na załączniku 

graficznym zapisu „wyrys ze studium”. Ustalono, że do czasu sesji rady zgłoszone 

korekty  zostaną naniesione do projektu uchwały. 

Po zakończeniu dyskusji nad zapisami projektu planu i zapoznaniu się z wykazem 

uwag przystąpiono do głosowania.   

Głosowano w sprawie 

podtrzymania stanowiska burmistrza w sprawie rozpatrzenia uwag 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 
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Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak 

 

Przystąpiono do wyrażenia opinii.  

Głosowano w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w 

Kórniku w rejonie ul. Poznańskiej, Placu Niepodległości, ul. Zamkowej, ul. Armii 

Krajowej, ul. Biernackiej, ul. Śremskiej, ul. Zwierzynieckiej i ul. Jeziornej, gmina 

Kórnik. Etap 2A 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Posiedzenie opuścił radny Jerzy Rozmiarek. 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 9 członków Komisji.  

 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla lokalizacji farmy fotowoltaicznej w obrębie geodezyjnym Czmoń 

dla działek o numerach ewidencyjnych 391, 392/7 oraz dla części działek 

o numerach ewidencyjnych 392/6 i 392/4, gmina Kórnik 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu przedstawił wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły.  

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii.   
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Głosowano w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla lokalizacji farmy fotowoltaicznej w obrębie geodezyjnym Czmoń 

dla działek o numerach ewidencyjnych 391, 392/7 oraz dla części działek o 

numerach ewidencyjnych 392/6 i 392/4, gmina Kórnik 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian 

Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Rozmiarek 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Do obradujących dołączył radny Jerzy Rozmiarek. 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 10 członków Komisji.  

 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Gądki, w rejonie ulic: Magazynowej, Towarowej i Leśnej, 

gmina Kórnik 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu przedstawił kierownik Mariusz 

Stodolniak. Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii. 

Głosowano w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Gądki, w rejonie ulic: Magazynowej, Towarowej i Leśnej, 

gmina Kórnik 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
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Wyniki imienne 

ZA (10) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

e) nadania nazw ulicom w miejscowości Trzykolne Młyny 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu przedstawił wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły.  

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii. 

Głosowano w sprawie 

nadania nazw ulicom w miejscowości Trzykolne Młyny 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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f) nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu przedstawił wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły.  

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii. 

Głosowano w sprawie 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

g) przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania 

drogami powiatowymi 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu przedstawili wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły oraz zastępca kierownika Joanna Ogierman.   

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii. 

Głosowano w sprawie 

przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania 

drogami powiatowymi 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (10) 
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Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

h) uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu przedstawili wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły oraz zastępca kierownika Joanna Ogierman.   

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii. 

Głosowano w sprawie 

uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
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i) uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu przedstawiła zastępca kierownika 

Joanna Ogierman.   

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii. 

Głosowano w sprawie 

uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

j) uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu przedstawiła zastępca kierownika 

Joanna Ogierman.   

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii. 

Głosowano w sprawie 

uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 
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ZA (10) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

4. Zapoznanie się z wykazem wniosków o ustalenie warunków zabudowy. 

Zapoznano się z wykazem wniosków o ustalenie warunków zabudowy. Zwrócono 

uwagę na wnioski dotyczące budowy: 

- 4 budynków mieszkalnych jednorodzinnych w Bninie, 

- budynku handlowego wolnostojącego w Szczytnikach. 

Kierownik Mariusz Stodolniak przedstawił wskazane zamierzenia inwestycyjne.  

 

Posiedzenie opuścił radny Jerzy Rozmiarek. 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 9 członków Komisji.  

 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

a) zapoznanie się z koncepcją Planu zagospodarowania lasu aglomeracji 

poznańskiej z uwzględnieniem lasów oddziaływania społecznego  

Zapoznano się z mailami z dnia 13.09.2024r. oraz 16.09.2024r. stanowiącymi 

załączniki do protokołu. Przewodniczący Adam Zydroń wyraził opinię, że temat 

powinien trafić na Komisję Rolnictwa i Ochrony Środowiska, gdyż w gestii 

planowania przestrzennego jest tylko przeznaczenie danego terenu pod lasy. 

Przewodniczący Komisji przedstawił strukturę własnościową lasów w Polsce. Wyraził 

obawę, że jeśli 20% lasów wyłączy się z użytkowania jako lasy gospodarcze, to 

zmniejszy się dochodowość z leśnictwa.  
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Ustalono, że pisma (załączniki do protokołu) nie zostaną przekazana na Komisję 

RiOŚ ponieważ radni się już z nimi zapoznali, natomiast kolejne w tym temacie będą 

już na nią kierowane. Nie zgłoszono uwag.  

 

b) zapoznanie się z pismem sołtysa Czołowa przekazanym do wiadomości Komisji 

Zapoznano się z pismem sołtysa wsi Czołowo z dnia 15.09.2024r. ws. poprawy 

bezpieczeństwa mieszkańców wsi (załącznik do protokołu). Kierownik Anna 

Borowiak poinformowała, że pismo trafiło do Wydziału Eksploatacji Infrastruktury 

Technicznej. 

 

c) zapoznanie się z wnioskiem o poprawę wizerunku ul. Poznańskiej w Kórniku 

Zapoznano się z wnioskiem radnej Danuty Paluszkiewicz w sprawie poprawy 

wizerunku ul. Poznańskiej w Kórniku (załącznik do protokołu).  

Po zapoznaniu się z wnioskiem radnej przystąpiono do wyrażenia opinii.  

Głosowano w sprawie 

przekazanie wniosku radnej Danuty Paluszkiewicz o poprawę wizerunku ul. 

Poznańskiej w Kórniku do burmistrza w celu udzielenia odpowiedzi 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian 

Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Rozmiarek 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak 

 

Wolne głosy i wnioski  

Sołtys wsi Kamionki Przy Lesie przedstawiła wniosek, który złożyła do burmistrza o 

zabezpieczenie w budżecie na rok 2025 środków na pozyskanie od KOWRu gruntu i 
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realizację inwestycji trasy rowerowej i pasa zieleni. Pismo stanowi załącznik do 

protokołu. Poprosiła o poparcie wniosku członków Komisji. Przewodniczący Adam 

Zydroń zaproponował pani sołtys złożenie wniosku na komisji tzw. „budżetowej” w 

miesiącu grudniu. Radny Jerzy Walczyk przypomniał o wniosku, który składał parę lat 

temu w kwestii szerokości drogi ul. Mieczewskej. Radny Jarosław Janowski wyraził 

opinię, że inwestycja jest potrzebna.  

 

Radna Helena Świdurska przedstawiła wniosek dotyczący zamontowania progów 

zwalniających na ulicach Wierzbowa, Jaśminowa i Waniliowa w Kamionkach.  

Po zapoznaniu się z wnioskiem radnej (załącznik do protokołu) przystąpiono do 

głosowania.  

Głosowano w sprawie 

przekazanie wniosku radnej Heleny Świdurskiej z dnia 19.08.2024 do burmistrza w 

celu udzielenia odpowiedzi 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian 

Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Rozmiarek 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak 

 

Przewodniczący Adam Zydroń zapytał o możliwość wykonania nasadzeń drzew 

wzdłuż ul. Śremskiej w Bninie. Zastępca kierownika Krzysztof Ratajczak wyjaśnił, że 

w wskazanym pasie zieleni zlokalizowane są media.  

 

Radny Jarosław Janowski odczytał fragment pisma, które otrzymał od mieszkanki wsi 

Konarskie ws. wyłączania z procedury planistycznej terenów dotychczas 
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przeznaczonych pod rolę lub chronionych (studium). Kierownik Mariusz Stodolniak 

udzielił wyjaśnień, że obecnie trwa wyłożenie projektu mpzp, wyłączone zostały 

obszary, gdzie wydane zostały decyzje o warunkach zabudowy.  

 

Przewodniczący Adam Zydroń zwrócił uwagę na prace, które mają miejsce na 

terenie zlokalizowanym naprzeciwko kościoła w Borówcu. 

 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował, że ZDP zakończyło procedurę 

wyłonienia wykonawcy „drogi wojskowej”. 

 

Radna Helena Świdurska poruszyła temat zagospodarowania terenu działki nr 95 w 

Kamionkach, gdzie została złożona uwaga do projektu studium. Kierownik Mariusz 

Stodolniak poinformował, że w projekcie studium działka przewidziana jest pod 

zieleń.  

  

6. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Zydroń zakończył 

posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej. 

 

 

                                                                   przewodniczący Komisji 

 

/-/ Adam Zydroń 

 

Protokołowała Joanna Grzegorowska 

 


